

24-Hour Monitoring and Comprehensive Protection CBA Alarm, Quality Service Guaranteed!

CBA Alarm is highly experienced and has been in the security industry in Vancouver for over 30 years. We are the largest Chinese security company according to the Vancouver Police Department. Also, we are a Better Business Bureau (BBB) accredited business with the best rating of A+ and have a quality service guarantee.

The installation of closed-circuit television (CCTV), burglary alarm, and fire alarm systems not only provides more protection, but also help you save on insurance costs. Our technicians can install smart home systems. Customers can use their smart devices to record or monitor anytime, anywhere. In addition, installing a video doorbell allows users to view visitors from their smart devices and communicate with them.

24小時監控 全方位保障 CBA 永安防盜優質服務保證

CBA永安防盜公司在溫哥華從事安保行業超過30年，經驗豐富。根據溫哥華警察局的資料顯示，是華人最大的防盜公司。同時也獲得溫哥華商譽局 (BBB) 的最高A+等級，是保證優質服務的公司。

安裝閉路電視 (CCTV)、防盜系統和防火系統，不僅能夠為家居安全提供更多保障，還能在保險費用方面獲得更多折扣優惠。CBA提供安裝智能防盜系統服務，客戶可通過網絡隨時隨地用手机即時監控，並配有錄像功能，可隨時在手機上查看。此外，安裝無線智能門鈴也能讓用戶以手機即時查看訪客並與其進行溝通。

CBA president Bill Lau believes quality alarm service is very important. We have an advanced monitoring center that provides 24-hour monitoring to protect customers' properties and personal safety. Furthermore, our electrical work includes installation of flood and smoke sensors. If any hazards occur, CBA will respond immediately to minimize losses.

With telecommunications technology rapidly changing, CBA can also help connect customers to the monitoring station without using landline. In terms of fire monitoring, CBA is government-certified and can provide restaurants, daycares, and industrial or commercial properties with 24-hour professional fire monitoring services.



CBA總裁劉梓泉(Bill Lau)認為，防盜系統的服務品質很重要，我們有先進的監聽中心，可隨時提供24小時的監控服務，全方位保護客戶的財產及人身安全。另外，CBA提供電力工程以及安裝水制感應器和煙霧感應器服務。一旦出現相關的事故，CBA會立即回應，盡可能地減少損失。

隨著電訊發展變化，CBA也可以幫那些無電話網路的客人做到接駁監控台的保安服務。在火警監控方面，CBA亦擁有政府認可證書，可以幫助工、商、餐飲或託兒中心等場所提供24小時專業火警監測服務。



Bill Lau
(President)
劉梓泉
總裁

CBA永安防盜
—勞永逸，安全第一—

CBA Electrical and Security Systems Ltd.

Website: www.cbaalarm.com

Address: 9026 Oak Street, Vancouver, V6P 4B9

Telephone: (604) 263-1882 or 604-880-7888

Email: info@cbaalarm.com

CBA 永安防盜系統電力工程公司

網址: www.cbaalarm.com

地址: 9026 Oak Street, Vancouver, V6P 4B9

電話: (604) 263-1882 或 604-880-7888

電郵: info@cbaalarm.com

